
 

Onlinebijeenkomst via Microsoft Teams met leveranciers  

Verslag     

Hessel Bouma, productowner bij team DRP opent de bijeenkomst. Hij presenteert als eerste de agenda 

die bestaat uit de volgende onderwerpen: 

 

1. PI planning 2024-Q4 

2.  Update hostingmigratie KOOP 

3.  Stand van zaken BOPA 

4.  Wat er verder ter tafel komt 

 

1. PI planning 2024 Q4 
Hessel licht de geplande features en user stories toe die in het vierde kwartaal van 2024 worden 

aangepakt. Deze periode staat voornamelijk in het teken van de bevindingen en kinderziektes oplossen 

ontstaan door de hostingmigratie, de implementatie van de nieuwe teksteditor in de webfrontend, een 

security check in verband met de migratie (voldoen we aan alle richtlijnen) en het in beheer nemen van 

de logoservice (KOOP intern). 

 

2. Update hostingmigratie KOOP 
 

De migratie naar ODC-Noord is volledig afgerond. Het langetermijndoel blijft alles op het Standaard 

Platform te hebben (software, websites, databases, 3PAS koppelvlak).Voor 3PAS betekent dit dat er dan 

ook een nieuw koppelvlak gemaakt moet worden. Dit zit niet in de planning voor komend kwartaal. 

Komend kwartaal maken we pas op de plaats en alles blijft zoals op de middelste afbeelding van sheet 4. 

 

Hessel geeft een terugblik op afgelopen kwartalen met betrekking tot de migratie (sheet 5) en bespreekt 

de ervaringen (sheet 6) en bijbehorende oplossingen de dagen direct na de migratie. 

 

Als onderdeel van de hostingmigratie is besloten de releasecadans enigszins aan te passen. Externe 

Testomgeving (ETO) bestaat niet meer. Deze is vervangen door een preproductieomgeving. De release 

op de preproductieomgeving is verschoven naar het begin van elke  volgende sprint. 

 

3. Stand van zaken BOPA 
Hessel begint met een overzicht hoeveel BOPA’s er gepubliceerd zijn tot en met week 38. Daarin is een 

stabilisatie in de groei te zien. 

Vraag van leverancier: naar welk cijfer wil KOOP toe? 



Antwoord Hessel: hebben we geen verwachting bij aangezien BOPA meer een workaround is. Voorkeur 

heeft dat iedereen zijn omgevingsplannen wijzigt via de LVBB. Vanuit het ministerie is een evaluatie 

gestart onder andere naar het gebruik van BOPA. 

 

Vraag van leverancier: heeft het onderzoeksbureau ook contact met VTH leveranciers? 

Antwoord Hessel: waarschijnlijk wel. Ze gaan in ieder geval contact opnemen met gemeentes zelf. 

Reactie leverancier: VTH-leveranciers zijn juist een rijke bron van informatie hoe gemeentes werken, 

waarom wel of juist niet. Het onderzoeksbureau zou dus juist contact moeten zoeken met de VTH-

leveranciers. 

Actie: Hessel gaat dit aangeven bij het onderzoeksbureau. 

 

4. Wat verder ter tafel komt 
Vraag van leverancier: Is het nog de moeite om betere beheerfunctionaliteit te maken om certificaten te 

kunnen beheren (o.a. monitoren op verloopdatum en het vervangen van verlopen certificaten) want op 

termijn wordt het allemaal anders, wat is dan die termijn? 

Hessel verwacht nog steeds 2025 en verwijst naar sheet 4 met de vermelding dat een REST koppelvlak 

wel één van de eerste dingen is die we willen realiseren. 

Vraag van leverancier: De CAMTokenService wordt niet verhuisd naar het Standaard Platform?  

Antwoord Hessel: Dit is in onderzoek; wat is eventueel een vervanger. In de tussentijd loopt de migratie 
van CAM naar ODC Noord gewoon door. 

Vraag van leverancier: Waar zit het één leveranciers certificaat / de certificaatuitwisseling in het 

algemeen kijkend naar de afbeelding in sheet 4? 

Antwoord Hessel: Bij de CAM TokenService. Dit heeft te maken met de uitwisseling tussen de 

CAMTokenService en DROP. Op het moment kun je niet bij meerdere organisaties werken in 3PAS. 

5. Afsluiting 
Marieke vraagt of er nog iets ter tafel komt, en sluit de bijeenkomst af.  

De volgende planningsweek is de eerste week van december. Wanneer daar uitkomt dat er ruimte is 

voor doorontwikkeling aan 3PAS, dan plannen we een volgende bijeenkomst. Zo niet, wordt de 

bijeenkomst overgeslagen. Eventueel worden leveranciers uitgenodigd voor het routekaartoverleg. 

 

 


